
NA NAŠI ŠOLI PRVIČ
V ponedeljek, 11. aprila smo tudi na OŠ Karla Destovnika-Kajuha sprejeli

štafeto mesta Ljubljana. Tovarišica učiteljica nas je razporedila v večskupin —
nosilk štafete. V vsaki skupini smo bili trije. Sprejem štafete je bil zelo svečan.
Na kratki proslavi smo se pridružili čestitkam in voščilom tovarišu Titu. Na-
šemu dragemu predsedniku smo zaželeli veliko lepega ob njegovem prazniku.

Srečni in ponosni smo, da je tudi našo šolo obiskala štafeta mesta Ljubljana.
LIDUA OMAHEN

Letos pripravljamo na gimnaziji okroglo mizo o naši dejavnosti v prostem
času. Ker je precej dijakov športnikov in jih tako dosti preživlja svoj prosti čas
na treningih in tekmah, smo se odločili, da bi pripraviU pogovor z nekaterimi
znanimi predstavniki slovenske in jugoslovanske košarke.

Tako smo povabili k sodelovanju KK Brest in Slovan, košarkarsko zvezo
Slovenije, Zvezo košarkarskih sodnikov Slovenije, TTKS in MZTK. Našemu
vabilu so se odzvali član jugoslovanske reprezentance in trener KK Brest tova-
riš Krešimir Čosič, predstavnik košarkarske zveze Slovenije in mednarodni
sodnik Simon Oblak, predstavnik košarkarske zveze Slovenije Janez Drvarič
in trener mladinske ekipe Slovana Bogdan Lomšek.

Pogovor je potekal v štirih izhodiščnih točkah:
— kje je slovenska košarka danes
— košarka na šolah
— sojenje na košarkarskih tekmah
— položaj jugoslovanske košarke.
Dijaki, ki so podali uvodne pa so gostom zastavili še vrsto podvprašanj.

Tovariš Cosič Krešimir nam je opisal ameriški košarkarski sistem na »colle-
ges«. Povedal nam je, da položaj naše reprezentance sploh ni tako slab kot
mislimo, in da imamo vrsto dobrih in perspektivnih mladih igralcev, ki lahko v
vsakem trenutku nadomestijo starejše reprezentante. Povedal nam je tudi, da
višina le nima tako bistvenega pomena pri razvoju košarke. Doberprimerza to
je danes eden najboljših košarkarjev na svetu Archibald, ki je visok komaj
178cm.

Tovariš Simon Oblak pa nam je povedal, da gledalci s svojim nešportnim
obnašanjem pogosto kvarijo potek tekme in igro samo tervplivajo na odločitve
sodnikov. Po končani tekmi pa je težko ocenjevati osebne napake.saj jo v ti-
stem trenutku, ko jo dosodi, vidiš lahko s čisto drugačnega zomega kota.

Tovariša Bogdan Lomšek in Janez Drvarič pa sta nam orisala nekaj glavnih
potez v razvoju in v današnji slovenski košarki: kako je s selekcijami, pod-
mladkom, pomanjkanje ambicij mladih igralcev, ki se ob prehodu iz mladinske
v člansko ekipo izgubijo, problemi s stremenskim kadrom.

Okroglo mizo smo poživili s filmskimi vložki. Tako smo videli odlomke iz
filmov o treningih in tekmah ameriških profesionalcev, odlomek s finalne
tekme naše šolske lige med 3. c in 2. a in film s tekem predzadnjega kola zvezne
lige med Metalcem in Zadrom, ko nam je tovariš Simon Oblak skušal razložiti
nekaj spornih osebnih napak.

Celoten pogovor pa je posnela šolska intema televizija, tako, da si bomo to
nadvse zanimivo oddajo še kdaj ogledali in prisluhnili pogovoru z možmi, ki
igrajo vidno vlogo v pri nas skoraj najbolj popularnem športu — košarki.

DUNJA JADEK


